

基本信仰

- (一) 相信獨一真神，乃聖父、聖子、聖靈三位一體同尊同榮創造萬物的主宰。
- (二) 相信耶穌基督是上帝的獨生子，道成肉身，由聖靈感孕藉童貞女馬利亞所生，其人性無罪，是完全人和完全神，甘願被釘死在十字架上，流出寶血代贖世人的罪，死後三天復活，四十日後升天，坐在上帝的右邊為信徒作中保，祂將親自再來，在父上帝國度裡，永遠作王。
- (三) 相信聖靈乃上帝所差遣之保惠師，為使人知罪悔改，重生及過著聖潔生活。
- (四) 相信聖經全部是上帝所默示，全然真確，永不改變其最高權威。
- (五) 相信世人是按照上帝的形像被上帝所造，因犯罪而墮落無法自救。
- (六) 相信罪人得以因信稱義，是本乎恩典，唯藉信靠耶穌基督。
- (七) 相信人死後靈魂不滅，及將來身體之復活，更要面對耶穌基督的審判，義人承受永生福樂，惡人被定罪永遠滅亡。
- (八) 相信凡歸信耶穌基督名下的人，皆應遵守順服祂的命令，履行門徒的責任。

Basis of Faith

- (a) *The Unity of the Godhead and the Trinity of the Person therein.*
- (b) *The incarnation of the Son of God, His Virgin Birth, His Sinless Life, His work of Substitutionary Atonement for sinners, His Resurrection and Ascension, His present Mediatorial Intercession and Reign and His future Personal Return.*
- (c) *The work of the Holy Spirit in Regeneration, Conversion and Sanctification.*
- (d) *The Divine and complete Inspiration, Authority and Sufficiency of the Holy Scriptures as originally given.*
- (e) *The utter Depravity of Human Nature in consequence of the Fall.*
- (f) *The Justification of the sinner by Grace through Faith in Christ alone.*
- (g) *The Immortality of the Soul, the Resurrection of the Body, the Judgment of the world by our Lord Jesus Christ, with Eternal Blessedness of the Righteous and the Eternal Condemnation of the wicked.*
- (h) *The obligation resting on all those who name the Name of Christ, to afford evident of their discipleship by a life of obedience to His commands.*